
Artikel 40 vragen over KORTE OMSCHRIJVING 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 40) 

Datum 

4 oktober 2021 

Onderwerp 

Woonzekerheid voor huurders 

Vragensteller 

Jeroen Rijsdijk, PvdA Ridderkerk 

Vragen 

De afgelopen jaren zijn veel straten met sociale huurwoningen in Ridderkerk geherstructureerd. 

Sociale huurwoningen zijn gesloopt en vervangen door nieuwbouw (waarbij er doorgaans minder 

sociale huurwoningen zijn teruggebouwd), gerenoveerd of verkocht.  

Er is ook nog een hele groep huurders die nog niet weet waar zij aan toe zijn. Jaren geleden heeft 

Wooncompas, toen nog Woonvisie, aan hen gemeld dat de woning op de nominatie staat om 

gesloopt of gerenoveerd te worden. Het gaat om huurders in verschillende wijken, zoals (delen 

van) de Henegouwsestraat en de Hovystraat. Meer dan vijf jaar later weten deze mensen nog niet 

wat er met hun woning gaat gebeuren. En dus ook niet of zij moeten verhuizen of in de huidige 

woning kunnen blijven wonen. En wat dit dan betekent voor hun portemonnee.   Dit brengt veel 

onzekerheid met zich mee.  

Bovendien wordt er door de verhuurder de afgelopen jaren in afwachting van de definitieve 

plannen alleen het minimale onderhoud aan de woningen uitgevoerd. Daardoor lijken veel zaken 

in en aan de woning inmiddels aan vervanging toe. Onderdelen van moederhaarden zijn niet meer 

te verkrijgen en kozijnen zijn poreus. Door de onzekere toekomst stellen huurders zelf ook 

investeringen aan de woning uit. Zij weten niet of het nog zinvol is om een nieuwe vloer te kopen 

of om de tuin op te knappen.  

De gemeente en Wooncompas hebben prestatieafspraken gemaakt over het beleid ten aanzien 

van sociale huurwoningen.  

De PvdA Ridderkerk hecht aan woonzekerheid voor inwoners en heeft naar aanleiding van het 

bovenstaande de volgende vragen: 

1. Bent u het met ons eens dat woonzekerheid voor mensen belangrijk is en dat daarbij ook hoort 

dat mensen binnen een redelijke termijn horen wat er met hun woning gaat gebeuren? Meer 

dan vijf jaar wachten op wat er met je woning gaat gebeuren, vinden wij geen redelijke termijn 

meer. Graag uw antwoord toelichten. 



2. Wat vindt u in het algemeen een redelijke termijn waarbinnen mensen duidelijkheid moeten 

hebben? 

3. In welke (delen van) straten speelt dit probleem, naast de Henegouwsestraat en de 

Hovystraat, nog meer? 

4. Kunt u per straat aangeven wanneer Wooncompas verwacht duidelijkheid te kunnen geven? 

Mocht die duidelijkheid nog niet voor elke straat gegeven kunnen worden, bent u bereid om er 

dan bij Wooncompas op aan te dringen om die duidelijkheid zo snel mogelijk te geven?  

5. Kunt u aangeven aan de hand van welke criteria wordt bepaald of een woning wordt gesloopt 

en vervangen door nieuwbouw of wordt gerenoveerd?  

6. Kunt u in algemene zin aangeven wat de keuze voor sloop met vervangende nieuwbouw of 

renovatie voor huurders betekent? Denk aan de mogelijkheid om in de woning te kunnen 

terugkeren, de hoogte van de huur, het hebben van voorrang op een andere woning, het 

ontvangen van een verhuiskostenvergoeding, etc. 

7. Als mensen er ondertussen niet meer aan ontkomen om zelf noodzakelijke investeringen in de 

woning te doen, zijn er dan mogelijkheden om die kosten vergoed te krijgen als later blijkt dat 

de woning toch gesloopt gaat worden? Graag uw antwoord toelichten. 

8. Als mensen de voortdurende onzekerheid beu zijn en besluiten om te verhuizen voordat er 

duidelijk is wat er met hun woning gaat gebeuren, bestaat dan de mogelijkheid dat zij toch een 

(gedeeltelijke) verhuiskostenvergoeding krijgen? Graag uw antwoord toelichten.  

Huurders in de Henegouwsestraat hebben onlangs een brief gekregen van Wooncompas dat er 

nog geen duidelijkheid kan worden gegeven over wat er met hun woning gaat gebeuren. De reden 

is dat de gemeente en Wooncompas aan het onderzoeken zijn hoe deze woningen verduurzaamd 

kunnen worden. Dit moet leiden tot een duurzaamheidsplan.  

9. Wat houdt dit ‘duurzaamheidsplan’ in en wat is de huidige status daarvan? 

10. Verwachten u en Wooncompas dat dit duurzaamheidsplan nog dit jaar is afgerond, zodat 

bewoners van de Henegouwsestraat dan duidelijkheid krijgen over wat er met hun woning gaat 

gebeuren, zoals ook de brief van Wooncompas staat? Zo nee, wanneer komt die duidelijkheid 

er dan wel? 

11. Voor welke (delen van) straten wordt er nog meer een duurzaamheidsplan opgesteld? 

12. Bij het verduurzamen van woningen in de Tarwestraat is het nodige misgegaan. Kunt u 

aangeven welke problemen hier hebben gespeeld/spelen en aangeven hoe deze problemen 

zijn opgelost/worden opgelost? Welke lessen zijn uit deze problemen getrokken en hoe worden 

deze toegepast bij het opstellen van het aangekondigde duurzaamheidsplan?  

 

Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vraag. Wilt u daarbij zo vriendelijk zijn om alle vragen 

afzonderlijk te beantwoorden en niet te volstaan met een algemeen antwoord? 
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